
ODGOVORI NA VPRAŠANJA
DELEGATOV
Delegacija krajevne skupnosti MALČI BELIČ:
VPRAŠANJE:

1. Iz poročila o turizmu razberemo, da so vsebovana določena izhodišča
in zaključki, vendar pa ni razvidno, kateri organ ali služba je to poročilo
pripravila. Iz poročila ne zasledimo tudi predlogov za podvzemanje dolo-
čenih ukrepov in nosilcev.

2. Delegacija občanov VS-4 Bonifacija ponovno postavlja vprašanje
gradnje trgovsk^ga centra ali pa vsaj trgovine za osnovna živila.

Iz petletnega razvojnega plana lahko razberemo, da je ta gradnja obrav-
navana kot prioritetna v letu 1976-77 — to pomeni — je že programirano.

Prosimo, da se v Naši komuni objavi odgovor na to delegatsko vprašanje
z navedbo, kdo bo nosilec te naloge.
ODGOVOR:

1. Kot sami ugotavljate, poročilo, ki so ga pripravile strokovne službe
oddelkaza gospodarstvo, prinaša določene zaključke in nakazuje poti za
nadaljnje delo na tem področju, podaja pa tudi nekaj predlogov za najnuj-
nejše ukrepe. Nosilce nalog bodo predstavljali perspektivni investitorji za
posamezno nalogo, ki pa še niso dokončno potrjeni.

2. V srednjeročnem programu družbenoekonomskega razvoja občine
za obdobje 1976—1980 in v prioritetnem programu izgradnja trgovine z
živili v okviru mesta Ljubljane jc predvidena gradnja trgovin v VS-4 Boni-
facija — investitor Mercator — TOZD Dolomiti. Predračunska vrednost
novogradnje je 14,000.000. Zadeva je v naslednji fazi: razčiščen in potrjen
je idejni projekt za delitev prostora v objektu raed Mercatorjem in Ljub-
ljansko banko. SGP Grosuplje je poslana ponudba za izdelavo glavnega
projekta. Gradnja se predvideva v letu 1978, če pa se bodo stvari odvijale
brez večjih zastojev (vključujoč tudi pridobitev bančnih sredstev) po mne-
nju predstavnikov Mercatorja ni izključeno, da začetek gradnje lahko
pričakujemo že koncem tega leta.

Delegacija krajevne skupnosti PODPEČ-PRESERJE:
VPRAŠANJE:

1. Pri obravnavi poročila o razvoju turizma in gostinstva delegati ugo-
tavljajo, da vtem poročiluni zajet razvoj turizmana področju vasr Jezero.
Delegati enoglasno zahtevajo, da se vprašanje turizma na področju vasi
Jezero dokončno uredi, za kar mora dati skupščina jasen odgovor.

2. Postavlja se tudi delegatsko vprašanje, kam spadajo razni sumljivi
gostinski klubi, ki delajo samo ponoči.

ODGOVOR:
1. Poročilo o razvoju turizma in gostinstva, ki je bilo predloženo občin-

ski skupščini vobravnavo dne 27. 1. 1977 izhaja vsvojih predvidevanjih iz
osnove srednjeročnega programa družbenoekonomskega razvoja občine.
Le-ta pa iz srednjeročnih programov razvoja posameznih krajevnih skup-
nosti. Zaradi tega, ker K§ Podpeč-Preserje v svojem srednjeročnem pro-
gramu ni predvidela nikakršnega razvoja turizma in gostinstva — tega
področja ne obravnava niti srednjeročni progfam niti poročilo.

2. Razni sumljivi gostinski klubi ne sodijo prav nikamor. Po odloku o
obratovalnem času v gostinski dejavnosti na območju ljubljanskih občin
(Un list SRS št. 29-75) je točno določen okvirni obratovalni čas za posa-
mezne vrste gostinskih obratov. Tako obratovalni čas za gostilne, okrepče-
valnice in bifeje ne sme trajati dalj kot do 23. ure, razen izjem: 31. decem-
bra, 30. aprila, 3. julija, 21. julija, 28. novembra, na pustno soboto in
pustni torek. Nočni bari, klubi in podobni obrati pa lahko obratujejo tudi v
dmgačnem času. Za ustanovitev in poslovanje takih gostinskih obratov pa
za območje vaše krajevne skupnosti nismo izdali nikakršnega dovoljenja.

Če je odgovor preveč splošen, prosimo, da svoje vprašanje ponovno,
bolj konkretno postavite.

Delegacija krajevne skupnosti VNANT E GORICE

VPRAŠANJE:
1. V petletnem programu del 1976—1980 je tudi gradnja trgovine v

Vnanjih goricah. Gradil naj bi jo Mercator. Zato že ima odkupljeno zera-
Ijišče. O problemih preskrbe z osnovnitni živili v naši krajevni skupnosti
smo obvestili občino Vič z delegatskim vprašanjem za sejo skupščine v
mesecu juniju. Zanima nas, kaj je v zvezi z gradnjo trgovine že narejeno?

ODGOVOR:
1. Tako kot v srednjeročnem programu družbenoekonomskega razvoja

občine za obdobje 1976—1980 je gradnja trgovine z osnovnimi življenj-
skimi artikli v Vnanjih goricah tudi v srednjeročnem planu Mercatorja. Po
sprejetem prioritetnem programu lzgradnje trgovine z živili v Ljubljani bo
trgovina v Vnanjih goricah zgrajena vletu 1978. Gre za trgovski lokalpavi-
ljonskega tipa s cca 400 kv. m prodajne površine s 5,000.000 din predra-
čunsko vrednostjo. V letu 1977 si bo Mercator — TOZD Dolomiti pridobil
lokacijsko in gradbeno dovoljenje z vsemi potrebnimi soglasji.
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